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Abstract (en)
[origin: CA1207292A] Apparatus for introducing cigarette groups into cigarette packs : (In conjunction with Figure 5) In the production of
(cigarette)packs, especially in the design as hinge-lid packs, the introduction of a group of cigarettes (cigarette block) into the partially folded pack
presents a special problem because of the high productive capacity of the packaging machines and the high transport speeds necessary as a
result. In the present case, the cigarette block is fed in the radial direction to a folding turret for the pack, the cigarette block being received in a
block pocket during a transport stage. To prevent relative displacements in this, the cigarette block is fixed, during transport in the block pocket, by
clamping

Abstract (de)
Bei der Herstellung von (Zigaretten-)Packungen, insbesondere in der Ausführung als Klappschachtel (Hinge-Lid), ist die Einführung einer Gruppe
von Zigaretten (Zigaretten-Block) in die teilweise gefaltete Packung wegen der hohen Leistungsfähigkeit der Verpackungsmaschinen und der
dadurch erforderlichen hohen Transportgeschwindigkeiten ein besonderes Problem. Im vorliegenden Fall wird der Zigaretten-Block in Radialrichtung
zu einem Faltrevolver für die Packung dieser zugeführt, wobei der Zigaretten-Block während einer Transportphase in einer Blocktasche Aufnahme
findet. Um Relativverschiebungen in dieser zu vermeiden, ist der Zigaretten-Block während des Transportes in der Blocktasche durch Festklemmen
fixiert.
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